

شروط مزاد المرور العلني لبيع المركبات المحجوزة

4 أكتوبر 2026

تاريخ الافتتاح



من الساعة 3:00 مساءً إلى الساعة 6:00 مساءً

الوقت



شروط المزاد :

- 1 يعد دخول أي شخص إلى المزاد بمثابة إقرار منه بالاطلاع على المركبات المطروحة للبيع، وقبولها بحالتها كما هي، بالإضافة إلى إقراره بالاطلاع على كافة الشروط المنظمة للمزاد ويعد ذلك موافقة ضمنية نافذة للجهة.
- 2 يشترط على الراغبين في الدخول إلى المزاد الحصول على بطاقة مزايدة من ساحة المزاد مقابل دفع رسوم تأمين قدرها (3000) ريال قابلة للرد عند نهاية كل يوم من أيام المزاد مع إمكانية الاحتفاظ بالبطاقة حتى نهاية المزاد واستخدامها في أكثر من عملية.
- 3 يتم سحب بطاقة المزايدة من المزايد في حال تعثر عليه دفع عربون للمركبة وتعتبر البطاقة هي قيمة مقدم ثمن البيع (العربون) المطلوب للبيع مع عمل التسوية اللازمة إن وجدت.
- 4 - عند رسو المزاد يتم تسديد قيمة ما نسبته (20%) من قيمة البيع كمقدم ثمن عربون غير قابل للرد ويتم تسديد المبلغ كاملاً في اليوم التالي كما يجوز تسديد ثمن المركبات كاملاً عند رسو المزاد.
- 5- إذا لم يقيم المشتري بسداد ثمن البيع كاملاً خلال (24) ساعة من وقت رسو المزاد يحق للجنة إعادة طرح المركبة للبيع بالمزاد مرة أخرى ولا يحق للمشتري المطالبة بمقدم ثمن البيع (عربون البيع).
- 6 - لا يحق للمشتري تغيير اسمه في الإيصال الخاص بالعربون إلى اسم آخر إلا بعد سداد كامل مبلغ الشراء على أن يخضع هذا الإجراء لدفع رسوم قدرها (200) ريال.
- 7- يجب إبراز البطاقة الشخصية عند رسو المزاد لاستكمال إجراءات التسجيل.
- 8 - تحتفظ اللجنة بحق استبعاد أي شخص لم يلتزم بسداد المبالغ المستحقة من عملية الشراء في الأيام السابقة للمزاد واستبعاد أي شخص تسبب في إرباك سير عمل اللجنة.

Conditions of the Public Traffic Auction for the Sale of Seized Vehicles



Opening Date:

October 4, 2026



Time:

From 3:00 PM to 6:00 PM

Auction Conditions:

1. Entry into the auction by any person is considered an acknowledgment of reviewing the vehicles offered for sale and accepting their condition as is, in addition to acknowledging full awareness of all the conditions regulating the auction, and this shall be considered a final legal approval for the authority.
2. Interested participants must obtain a bidding card before entering the auction yard by paying a deposit of (3000) riyals in cash, refundable at the end of each auction day upon returning the card, with the possibility of withholding the card until the end of the auction and using it in more than one transaction.
3. The bidding card shall be withdrawn from the bidder in the event of failure to pay the deposit for the vehicle, and the card shall be considered as the down payment (deposit) required for the sale, with the necessary settlement to be made if applicable.
4. Upon awarding the auction, an amount equivalent to %20 of the sale value shall be paid as a non-refundable down payment. The full amount shall be settled on the following day, although it is permissible to pay the entire price of the vehicle at the time of awarding the auction.
5. If the buyer does not pay the full sale price within 24 hours from the time the auction is awarded, the committee has the right to re-offer the vehicle for sale in another auction, and the buyer shall not have the right to claim the down payment (sale deposit).
6. The buyer is not entitled to change the name on the deposit receipt to another name except after full payment of the purchase amount, and this procedure shall be subject to a fee of (200) riyals.
7. The ID card must be presented upon awarding the auction to complete the registration procedures.
- 8 . The committee reserves the right to exclude any person who has not settled the amounts due from the purchase process in the days preceding the auction, as well as any person who causes disruption to the committee's operations.